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Kopienas stiprināšana: 

• Ciemā jābūt kopienas sanākšanas vietai. 

• Risinājums kopienu centram – kooperatīvs, kuram ir privatizējis ūdens torni. 

Ūdenstornim blakus ir zeme. 

• Kooperatīvā ir tikai tie, kas izmanto ūdeni (vasarā). Ziemojošo iedzīvotāju intereses 

atšķiras. 

• Ir izveidota aktīva iedzīvotāju grupa. 

Transporta infrastruktūra: 

• P1 šķērsošana! 

• Lai mazinātu ātrumu uz ielas, grib dzīvojamo zonu. 

• Dzelzceļa ielas un Lielās ielas krustojumā sastādītās akācijas traucē braukšanai. 

• Ceļš no stacijas beidzas nekurienē – līdz P1 var nokļūt normāli, tad ir privāta teritorija. 

Nav stāvvietas. Nav apgaismojums, lai nokļūtu līdz stacijai. Cilvēki spiesti izmantot 

citas stāvvietas, lai var ar labiem apaviem nokļūtu darbā. 

• Kur palika pagaismojums? 

• Vētru iela – izveidojās jauna maģistrālā iela, bet tā nav apgaismota un ir šaura. Jādomā 

par satiksmes drošības risinājumiem. Grib veikt ielas mērījumus. 

• Par apgaismojumu – var turēt no 6.00 līdz 22.00. Bērniem jālavās pa tumsu. Kāpēc šie 

projekti nav realizēti? 

• Apgaismojums nepieciešams Vētras ielā, Pureņu ielā. Tiks iekļauti 2025.gada budžetā. 

Prioritāte apgaismojuma izveidei ir tām ielām, kur tiek būvētas ielas. 

• TET šobrīd velk kabeli Vētras ielā, bet viņi nav pretīmnākoši pašvaldībai. LMT nāk 

pretī. 

• Informācija par komunālservisa īstenoto projektu, kura ietvaros nomainītu gaismekļi 

uz LED. Būs apgaismojuma attālinātā vadība. Normatīvi nosaka, cik bieži jābūt 

apgaismojuma stabiem. Šobrīd nav iespēja pieteikties citiem ES fondu finansētiem 

projektiem apgaismojumam. 

• Pureņu un Lielā ielas ir ar dubulto virsmas apstrādi. Ziemas laikā ielas tiek tīrītas, bet 

lāpsta tiek nolaista pārāk zemju un rodas akmentiņi. Problēma ir ielu virsmas kvalitātē. 

Daļu bedru salabo, daļu – nē. Šobrīd notiek intensīva bedrīšu un ielu labošana (tā 

budžeta ietvaros, kāds ir). 

• Pureņu ielai – kādi ir bijusi sarakste ar LVC? Pirms pusotra gada bija sarakste par grāvju 

tīrīšanu. Lauris solīja iedot saraksti. 

• Tiltiņi ir pussabrukuši. Vai kaut kas ir plānots? 

Vide, dabas aizsardzība: 

• Langas tīrīšana. 

• Jāattīsta tūrisma maršruts pie taciņas. 

• Par meliorācijas grāvjiem – kopumā ir sarežģīta situācija dēļ apbūves specifikas. 

Eksperiments iebraucot grāvjos izgāzās. Nav vieta, kur likt  iztīrīto grunti (tā slīd lejā). 

Nav finansējuma, kā iztīrīt grāvjus ar grunts izvešanu.  

• Grāvis ir meliorācijas būve ar savām prasībām. Vai koks drīkst augt šajā būvē? Nē, bet 

tas netraucē ūdens plūsmai. Pureņu ielas malā līdz pusgrāvim teritorija ir aizaugusi ar 

10 cm alksni. Koki nav grāvju bojātāji. Cilvēki grāvjus izmanto ābolu un citas zaļās 



masas izmešanai. Par grāvjiem jārūpējas ikvienam, arī iedzīvotājiem, jo grāvju tīkls ir 

liels un vienots.  

• Komunālserviss par meža zemēm nevēršas. Meža cirsmas izdod Valsts meža dienests. 

Pašvaldībai nav instrumentu tā ietekmei. 

• No vienas ielas apauguma varētu veidot šķeldu. To varētu dot darīt iedzīvotājiem.  

• Piekļuve jūrai – māte ar ratiņiem var piekļūt līdz jūrai. Bija iezīmētas vietas, kur veidot 

piekļuvi. 

• Nav kur likt suņu izkārnījumus. 

• Bērni ar baloniem apzīmē elektrības stabus. Viņiem nav ko darīt. 

• Daļa takas izbūvēta (?) 

• Placis pie iebrauktuves – vieta, kur izgāž dažādus mēslus. “Clean R” bija akcija un 

cilvēki turpina vest atkritumus. Izmet ārā būvgružus. Vajadzētu kameru. 

• Tur, kur izbrauc no Garupes, pa labi Latvijas valsts mežu teritorijā ir priede, kas 

nogāzīsies. 

• Nepieciešams dzeramā ūdens pumpis. 

Uzņēmējdarbība, tās attīstība: 

• Kravas automašīnu (30 t) plūsma traucē mieru. Kāpēc tika dota atļauja noliktavas 

darbībai pie ciemata?  

• Līdz Pureņu ielai bija industriālais ceļš. 

• Jābūt VVD atļaujai, ka viņi drīkst ar to nodarboties. Nevar kraut kravas. Jau rakstīts 

2023.gadā. sākumā bija serviss. Filiāle te nav.  

Sabiedriskais transports: 

• Kāpēc neapstājas 1.vilciens? 5-6 no rīta. Arī priekšpēdējais. 21.00 un 23.00. 

• Par vilciena infrastruktūru – tā nav attīstīta. Nav kur likt mašīnu, nevar nokļūt ziemā. 

Visur vajag attīstīt ar vienādu pieeju. 

• Nepieciešams palielināt mobilitāti. 

Armija: 

• … 

Komunikācija: 

• ... 

Teritorijas izmaiņas, teritorijas plānošana: 

• Garupē vajag sporta laukumu. To varētu veidot teritorija, kur ir veikals, bet tā ir privātā 

teritorija, centrā, Pureņu ielas galā, kur var nokļūt visi. 

• Kādas ir iespējas, lai nodokļos samaksātie līdzekļi tiek ieguldīti arī Garciemā? 

Kvalitatīva infrastruktūra ir tas, kas attīsta apkārtni. 

 

 


